
MHG Series

丸物裾伏せ、平物袖口伏せユニット

Automationg the operation of hemming on 
tubular goods and flat sleeves
圆筒衣物折缝、平坦衣物折边缝自动组合机

MHG-111

MHG-131

MHG-141

W664P-08H

WT664P-08H

WT664P-35G
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オプション：平物用ガイド
備考：薄物専用機
　　  折り幅 15㎜～40㎜
　　  最小円周 360㎜

Option : Guide for flat goods
Remarks : For light weight fabrics
               Hem width 15㎜～40㎜
               Circumference of tubular goods 360㎜
选择设备 : 平坦衣物导向
备考 : 薄布料专用缝纫机
        折边宽度 15㎜～40㎜
        圆筒衣物的圆周 360㎜
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Hemming unit 
(equipped with variable top feed, 
cylinder bed, interlock stitch machine)

折缝自动组合机
( 装载有差动上下送布小方头式绷缝机 )
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●用于T恤衫、汗衫等薄料到中厚料的圆筒衣物下摆折缝工序。
●是将折缝作业的高度技能用机械代替完成的经济型不需要技能的机种。
●操作者不需要将布料折叠放好，平展的布料会自动被折好，简单处理

布料后就可以进行折缝。
●因为缝纫中导向的开闭会自动进行，大幅度减轻了操作者的工作，是

方便且易操作的自动组合机。
●感应器感应到重叠缝纫的部分后，会自动进行剪线，缝纫产品的尺寸

即使变化重叠缝纫的长度也是一定的。
●导向部分简单拆卸，可以用于其他用途。
●折边宽度 : 15～40mm
●圆筒衣物的圆周 : 360mm

●Hemming bottoms of tubular goods made of light to medium 
weight fabrics, such as T-shirts, polo shirts and similar garments
●This cost-efficient type of unit automates and deskills difficult 
hemming operations.
●There is no need for the operator to fold the flat fabric.  The unit 
folds and hems the fabric, so the operator simply holds the fabric. 
●The guide automatically opens and closes during sewing.  This 
easy-to-use unit greatly reduces the work performed by operators.
●Since the sensor detects an overlapped area and the machine 
automatically stops, the length of overlapped area is unchanged 
if the size of the fabric is changed.
●The guide can be easily removed to use this unit for other operations.
●Hem width : 15 - 40mm
●Circumference of tubular goods : 360mm
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